
 

Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal 

Datum 13-06-2019 

Tijd 19:30 - 21:55 

Locatie Raadzaal 

Voorzitter mevrouw N.J.A.G. Alofs 

Leden commissie 

sociaal 

SV:       

RO:       

CDA:     

D66:  

VVD: 

PAL:  

LS:        

P. Houben, J. Engelen, J. Schreurs 

M. Bultman, G. Laemers   

R. Flinsenberg en D. Jimmink 

M. Hoogers 

M. Ouwerkerk  

P. Beerens 

R. Verheul 

Afwezigheid / vervanging Mw. Ouwerkerk (VVD) is afwezig, er is geen vervanging 

Aanwezige 

portefeuillehouders 

S. Backus, M. Janssen en R. Martens  

 

Overige aanwezige 

raadsleden/commissieled

en 

D. Voermans (D66) en A. van Vlodrop (SV), J. Visser 

(CDA) 

Aanwezige ambtenaren P. Leunissen, H. Rademakers, M. Baats, L. Jeurninck, P. 

Joppen 

Deelname derden D. Remy van bureau Negen 

S. Duindam (rekenkamer) 

De heren A. Noes (SOML) en T.Houben(Dir Ursula 

Heythuysen) 

Insprekers De heer W. Vermeulen (TV Napoleon) 

Publieke tribune  5  personen 

Commissiegriffier J. Lommen 
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Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte 

welkom en maakt melding van de afwezigheid en de vervanging zoals hierboven 

aangegeven. 
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Vaststellen agenda 

De agenda wordt vastgesteld. Agendapunt 5 zal na agendapunt 6a behandeld 

worden.   

3 

 

Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 

Het verslag van de vergadering van de commissie van 6 mei 2019 wordt conform 

voorliggend concept vastgesteld. 
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Spreekrecht niet-commissieleden 

De heer Vermeulen (TV Napoleon) zal bij agendapunt 6a gebruik maken van zijn 

spreekrecht. 

5 Presentatie en thema's 

5.a 

 

Presentatie SOML over ontwikkelingen onderwijs 

De heer A. Noes geeft een presentatie over SOML en de ontwikkelingen die  

momenteel spelen. Een van de belangrijke opgaven waarvoor de scholen staan is 

de krimp van de leerlingenaantallen. Voor wat betreft de gemeente Leudal, waar 

twee scholen van St Ursula gevestigd zijn, betekent dit dat er gebouwelijk iets 

moet gebeuren om op lange termijn te kunnen voortbestaan. De huidige 

gebouwen vragen veel aan onderhoud, en de kosten hiervoor zijn te hoog. Smol 

wil echter wel het onderwijs kunnen bieden waarop de leerlingen van Leudal recht 

hebben. Samenvoeging van de scholen in Heythuysen en Horn op een van de 

huidige locaties is is niet zonder meer te realiseren. Het voedingsgebied zal dan 



 

veranderen, en veel Leudalse leerlingen zullen dan kiezen voor scholen in 

Roermond, Panningen of Weert.  

Op dit moment wordt onderzoek verricht naar de (on)mogelijkheden, waarbij 

Soml de voorkeur uitspreekt voor een nieuwbouw op een geschikte locatie, die 

recht doet aan het voedingsgebied en de leerlingen alle kansen biedt voor 

onderwijs op maat. Hiervoor zijn met de gemeente gesprekken gaande, en de 

wethouder wil dit jaar nog knopen doorhakken om tot een oplossingsrichting te 

komen.  

6 Raadsvoorstellen 

6.a 

 

Startnotitie accommodatiebeleid 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het raadsvoorstel in de 

raadsvergadering van 25 juni 2019 te bespreken. 

De heer Wiel Vermeulen van TV Napoleon spreekt in. Hij vindt de uitgangspunten 

in de startnotitie verarmend (Vermindering accommodaties, optimaliseren 

bezettingsgraad) en ziet hiervoor in de plaats meer ruimte voor nieuwe 

initiatieven (beachvolleybal en padelbanen), en het stimuleren van de jeugd tot 

deelnemen aan sport. Een samenvatting van zijn betoog is bij het verslag 

gevoegd.  

Daniëlle Remy van bureau Negen geeft vervolgens een presentatie (bij de stukken 

gevoegd) over het proces en de uitgangspunten van het vorm te geven 

accommodatiebeleid, waarbij ook veel ruimte is voor burgers, dorpsraden en 

verenigingen om inbreng te geven. De planning is om eind van dit jaar het 

accommodatiebeleid klaar te hebben voor besluitvorming in de raad in februari 

2020. 

De heer Engelen (SV) is blij dat er nu een kader is, en hoopt dat de planning om 

tot een goed accommodatiebeleid te komen eind dit jaar ook gehaald wordt. Hij 

pleit ervoor om ook nieuwe sporten en initiatieven een kans te geven. 

Multifunctionaliteit wordt toegejuicht. Voor wat betreft vrijwilligers ziet hij 

mogelijkheden om dit te laten oppakken door Synthese. Zij kunnen hierin 

ondersteuning bieden. 

De heer Flinsenberg is wel enthousiast over de startnotitie, maar verwacht wel 

een uitleg richting burgers en verenigingen over hetgeen in de afgelopen jaren is 

gebeurd met de reeds geleverde input (Ôs dörp).  

Wethouder Backus zegt dat de heer Flinsenberg wel een punt heeft, maar geeft 

ook aan dat er wel veel gebeurd is de afgelopen jaren, en dat er ontwikkelingen 

zijn die tot verandering hebben geleid en nog leiden. Verenigingen geven in 

gesprekken met hem aan dat het vooral een probleem is om de jeugd tussen de 

13 en 20 jaar aan zich te binden. Er zijn dan andere interesses en veel jeugd 

heeft een bijbaantje waar veel tijd in gaat zitten. 

Er is thans wel een combinatiefunctionaris sport, die hiermee intensief bezig is. 

Ook naar nieuwe sporten zoals beachvolleybal zal gekeken worden, echter in 

combinatie met bestaande accommodaties.  

Daniëlle Remy merkt nog op dat de zorgen over weer een raadpleging van de 

kernen gedeeld werden. Ze proberen met het bureau hiervoor maatwerk te 

leveren en veel te investeren in de communicatie. Ze wijst hierbij ook nog op de 

website www.samenleveninleudal.nl waarop veel informatie te vinden is. Ook de 

verslagen van alle bijeenkomsten.  

De heer Beerens (PAL) spreekt van een uitstekende notitie, maar verwacht een 

meer actieve houding, nu is het te afwachtend.  

De heer Verheul (LS) is heel gelukkig met de notitie en sluit zich aan bij hetgeen 

de heren Engelen en Flinsenberg hebben opgemerkt. Hij vraagt wel aandacht dat 

bij clustering geen heibel komt in de dorpen onderling. De heer Backus is het 

daarmee eens, er moet gezocht worden naar een goed evenwicht. 

Daniëlle Remy spreekt van een ambitieus tijdspad, maar vindt het wel haalbaar 

om eind van dit jaar met een goed plan te komen. Ze baseert zich daarbij op 

http://www.samenleveninleudal.nl/


 

ervaringen in andere gemeenten. 

De heer Vermeulen nodigt mw. Remy uit om op 4 juli aanwezig te zijn in het 

clubgebouw van tennisvereniging Rulec te Heythuysen, waarbij alle Leudalse 

tennisverenigingen zullen zijn, en ook een afvaardiging van de KNLTB. Mw. Remy 

gaat graag op de uitnodiging in.    
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Vanuit de raad ingekomen stukken 

Er zijn geen brieven doorgezonden voor deze vergadering. 

8 Aan de commissie gerichte stukken 

8.a 

 

Rekenkamerbrief tekorten jeugdzorg 

De brief van de rekenkamer over de tekorten jeugdzorg wordt besproken in 

aanwezigheid van de opsteller de heer Simon Duindam van de rekenkamer 

Leudal. De rekenkamer Leudal is samen met de gemeente Weert en Nederweert 

bezig met een onderzoek naar de toegang tot de jeugdzorg. De 

collegemededeling van het college over de te verwachten tekorten op de 

Jeugdzorg triggerde hem om tussentijds deze brief uit te brengen. De heer 

Houben (SV) dankt de heer Duindam voor de brief, en is het eens met de 

strekking. Ook zijn fractie heeft al vaker aandacht gevraagd voor de verkokering 

en voor een goede data-analyse (meten) bij de aanbieders. 

De heer Duindam benadrukt dat het niet moet gaan om de systeemwereld, maar 

dat uitgegaan moet worden van de leefwereld van de mensen. Als je teveel 

uitgaat van de systemen, dan wordt de zorg vaak de uitkomst, en 

jeugdhulp/jeugdzorg is veel breder. Het is het integraal kijken naar de behoefte, 

en dat ligt vaak niet in de zorg, maar betrek daarbij ook aspecten als armoede, 

woonsituatie, werksituatie etc. Ook moet je ophouden met de aanbesteding van 

jeugdhulp, maar veelal werken met langjarige overeenkomsten ed.   

De heer Verheul is ook blij met de brief en hoopt op opvolging van de daarin 

vervatte aanbevelingen.  

De wethouder de heer M. Janssen zegt dat de gemeente een reactie al geven 

nadat ook het onderzoek naar de toegang wordt gepresenteerd. Hij is van 

mening dat er nog meer dan nu ingestoken moet worden op een integrale 

aanpak.  

De problematiek zal nog vaker aandacht krijgen in de commissie. Op 5 

september is er in het gemeentehuis van Nederweert een bijeenkomst van de 

gezamenlijke raden en commissies over het onderzoek van de rekenkamers van 

Weert, Nederweert en Leudal over de (toegang tot) de jeugdzorg. Hierna is er nog 

een mogelijkheid tot hoor en wederhoor voor dit rapport, waarna het zal worden 

aangeboden aan de raden.  

8.b 

 

Mededelingen portefeuillehouder Janssen 

In de schriftelijke mededelingen van wethouder Janssen staan enkele 

verwijzingen  naar websites. Daarnaast geeft de wethouder nog enkele zaken 

aan: 

1. er is een raadsinformatiebijeenkomst geweest over jeugdzorg, een verslag 

hiervan is in de maak. 

2. Er is een bijeenkomst geweest over schuldhulp. Het verslag hiervan zal 

binnenkort aan de raads- en commissieleden worden gezonden. 

3. De uitvoering van de motie over de tekorten jeugdzorg is doorgestuurd naar 

de VNG, maar heeft het niet gehaald bij het VNG-congres. Wel is een motie 

aangehouden door het VNG-congres om in gesprek te blijven met het Rijk over de 

bijdragen voor de jeugdzorg. 

4. In de mei circulaire staat een extra bijdrage van 400 miljoen voor de 

jeugdzorg. De gevolgen voor Leudal worden berekend. 

8.c 

 

Collegemededeling nieuwbouw voetbalaccommodatie Kelpen-Oler 

De heer Joppen geeft een presentatie over de stand van zaken met betrekking tot 

de locatie van de fusieclub  HEGK-O. De presentatie is bijgevoegd bij de stukken. 

In november zal een kredietvoorstel aan de raad worden voorgelegd. De kosten 



 

zijn hoger dan in 2017 werd gepresenteerd, omdat nu ook meer duidelijk is, en 

de inschattingen steeds verfijnder worden. De extra middelen zitten wel in de 

begroting, mede omdat de raad in het verleden ook geld heeft vrijgemaakt om 

bepaalde initiatieven te honoreren, en de aanmerkelijke kostenvermindering voor 

wat betreft de exploitatie. De planning is nog steeds om in september 2020 te 

spelen op de nieuwe locatie. 

De CDA fractie heeft vandaag schriftelijke vragen gesteld, en hoopt op spoedige 

beantwoording. 

9 Stand van zaken diverse projecten 

9.a 

 

Stand van zaken BMV de Nassaurie 

Er zijn geen nieuwe mededelingen 

9.b 

 

Stand van zaken Samen Zorgenhuis 

Op dit moment 7 kamers in gebruik (op de begane grond). Op korte termijn is 

ook de eerste verdieping gereed om in gebruik genomen te worden. De laatste 

plooien met betrekking tot de lening worden nu afgerond.  

9.c 

 

Stand van zaken 't Maasveld 

Er heeft een gesprek plaatsgevonden met de Provincie (met o.a. Gedeputeerde G. 

Koopmans) Het gesprek zal ambtelijk (en met het bestuur van ‘t Maasveld) 

vervolgd worden. 

9.d 

 

Stand van zaken Minimabeleid 

Zie hetgeen opgemerkt is bij agendapunt 8b onder 2. 

9.e 

 

Stand van zaken gemeenschapsvoorziening Neeritter 

Geen nieuwe ontwikkelingen. Overleg met de dorpsraad is gaande. 
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Langetermijnkalender 

Geen opmerkingen 

11 

 

Openstaande actiepunten 

Geen openstaande actiepunten 

12 

 

Mededelingen en Rondvraag 

De heer Engelen (SV) vraagt naar aanleiding van de collegemededeling over de 

fusie van de scholen die vandaag is rondgestuurd of met de vraagstelling van het 

onderzoek het weglekeffect kan worden onderzocht. 

De wethouder de heer Martens antwoordt dat het bureau dat dit onderzoek doet, 

en hier al ervaring mee heeft zegt  (met het voorbehoud dat bij onderzoeken 

gebruikelijk is)  dat het weglekeffect kan worden onderzocht. 

De heer Martijn Hoogers (D66) meldt dat dit zijn laatste vergadering voor de 

commissie is geweest, vanwege het aanvaarden van een nieuwe baan. 

13 

 

Sluiting 

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om  

21:55 uur. De volgende vergadering is gepland op maandag 9 september 2019. 

 

 


